

S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (27/2025) måndagen den 29.9.2025 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

Närvarande

Edvin Ekman

Sofia Nordman

Kristian Juselius

Henrietta Karkola, *anlände 8.29 under punkt 585§*

Julia Vuori

Viivi Tasanko

Lina Thijssen

Enya Hjulfors

Nata Aatola, *anlände 8.31 under punkt 586§*

Anton Helsingius

Ida Slöör, *anlände 8.26 under punkt 585§*

580§ Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 8.25 av ordförande Ekman.

581§ Stadgeenlighet och beslutförhet

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

582§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt

Ingen behövde beviljas närvaro- och yttranderätt.

583§ Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Kristian Juselius och Julia Vuori.

584§ Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes utan förändringar.

585§ Fiilisrunda

Alla fick beskriva sin fiilis med en valfri plats på Stensböle.

586§ Ekonomi

Ekonomin är stabil. Tre smeder ansökan ska in imorgon.

587§ Anmälningssärenden

22.9 Tutormöte, 10 deltagare.

22.9 Träff med treenigheten, 17 deltagare.

23.9 Möte med årsfestens sångledare, 3 deltagare.

24.9 IU-träff, 4 deltagare.

24.9 Running club, 8 deltagare.

24.9 Delegationsmöte, 9 deltagare.

25.9 Arbetslivsmässa, 150 deltagare.

25.9 Gulis parkrunda med SHS, 60 deltagare.

27-28.9 Gulismoj, 62 deltagare.

588§ Feedback från föregående veckas evenemang

Arbetslivsmässan gick jättebra och fick massor med positiv feedback både från studerandena och organisationerna. Tack till styrelsen för hjälpen.

Parkrundan med SHS gick bra. Lite kaotiskt planerande och dålig kommunikation mellan föreningarna men allting gick bra. Lite färre deltagare men nog en del studorgare. Lite för mycket beställda halarmärken från SHS sida. SHS har inget samarbete med Cellar, så det kostar, men Gekko ordförande och vice ordförande skulle kolla med det. Allting gick bra och gulisarna tyckte att det var roligt.

Gulismoj gick bra, alla hade det roligt. Allt med bussen gick bra fastän det var lite strul med beställningen.

589§ Diskussion om medlemsavgiftens storlek 2026

Det har varit tal och spekulationer om HUS ekonomi och Nyppe. StudOrgs verksamhet har vuxit mycket på de senaste åren och det skulle vara bra att få extra inkomst. Införandet av medlemsavgift har funderats på länge och nu kommit på tapeten igen. Ordförande och kurator har gjort research, bland annat kontaktat Thorax. Ekman presenterade ett dokument med en plan om medlemsavgift och argument för och emot förslaget. Styrelsen förde en diskussion om för- och nackdelar med en medlemsavgift. Styrelsen konstaterade att man måste prioritera medlemmarna och att evenemang inte kan vara för dyra samtidigt som man har föreningens framtid i tanke. Styrelsen ska fundera vidare på ämnet och fortsätta diskussionen på ett ytterligare styrelsemöte i oktober.

590§ Diskussion om styrelsens sammansättning 2026

Med tanke på föreningens utveckling har det diskuterats om att dela upp posten Sekreterare och informatör på grund av att posten är väldigt belastande. Styrelsen förde en diskussion om styrelsens potentiella framtida sammansättning. Efter genomgående diskussion kom styrelsen fram till att en sammansättning på 11 personer år 2026 ska testas och att ingen styrelsepost ska tillsvidare plockas bort eller göras till en extraordinär funktionärspost. Posten internationella utskottets ordförande ska utvecklas i och med Soc&koms val av att inte ta utbytesstuderanden från och med 2025. Ett fokus på StudOrgs internationella relationer och kontakter ska utvecklas inom posten.

591§ StudOrgs årsfest 2025

Sångledarna är i full gång. Ingen årsfesttalare ännu, Slöör ska ringa kontakten. 138 anmälningar just nu. Några inbjudna föreningars anmälningar fattas ännu, anmälan har stängts men öppnas igen en dag under kommande veckan. Inget ord från Bank sedan förra veckan, ingen info ännu om tekniken eller betalningen. ESO har svarat, vi får låna deras utrymmen. Tam Bui och Bianca Huhtamäki är efterfestchefer, Anton Helsingius är ansvarig för efterfestcheferna och ska vägleda och hjälpa dem. Möte med marskalkarna och Vuori och Karkola om baklängessitsen någon dag. Ekman ansvarig för dansövning, Juselius ansvarig för halarmärkestorg. Nyppestäd på torsdagen före årsfesten och genomgång för efterfest- och sillisteamen.

592§ USF:s årsfestgåva

Styrelsen föreslår en högtalare med mikrofon. Förslag på högtalare ska skickas i styrelsechatten.

593§ Utskottstesor

Programutskottet

Hjulfors ska börja planera Horrorjakten och skicka inbjudan till punkthållarna och fråga om deras medlemmar vill vara med. StudOrg idrottar kör igång i oktober, exempel på grenar tas emot.

Festkommittén

STUDORG

StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet r.f.

Vuori och Karkola ska börja planera baklängessisten. TF-sitsens datum är lite krångligt för TF på grund av ett annat evenemang. Förslag att ha en Topp-sits och bjuda med Codex, Thorax och SHS för att få fler deltagare. Tal om att bara ha en TF-sits per år och att StudOrg och TF turvisas om att ordna den.

Gulnäbbsutskottet

Nästa gulisevenemang är 12.11 Phux x gulis barrunda och sedan halarrace. Alla har betalat halare. HBL har inte betalat sponsen. Halarracet är planerat av tutorerna, köksansvariga finns.

Internationella utskottet

Möte om Trilingual-sitsen på torsdag med Cissi och Kannuna. Extra utismami Celina och utistutor Fanny serverar, utismami Lina och funktionär Nova är i köket från StudOrg.

Studie- och arbetslivsutskottet

Civilt Fredagskaffe möte idag.

Årsfestkommittén

Kolla punkt 591§.

Kommunikationsutskottet

Årsfest spons ska postas på Instagram denna vecka. En TikTok om vett och etikett för årsfesten filmas nästa vecka efter styrelsemötet, Ekman och Slöör är med.

594§ Post och representation

- Muistio HY:n TTR kokouksesta 19.9.
- HELSEED Workshop Series Autumn 2025
- Påminnelse: Anmälan till SF-klubbens 100-årsjubileum
- Högskoledagen-rekrytering, sprid gärna i era kanaler!
- INBJUDAN - JUSTUS XXXIV (Viivi kollar med Agnes och andra funktionärer från Pampas om någon vill reppa)
- KUTSU: MMYL ry:n 75. vuosijuhla
- Lakinlaskijaiset 30.9.2025

595§ Övriga ärenden

- CCO möte 13.10
- Börja fundera på SF gåva
- Sillisskjortor, Viivi fixar och beställer

596§ Infobrev

- StuDogs
- Årsfest
- Sillisteam
- Netta Suomi
- Jan D. Oker-Blom
- CFK

597§ Nästa möte

Nästa möte hålls måndagen den 6.10 kl. 8.15, Helsingius hämtar mötesmaten.

598§ Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 11.28 av ordförande Ekman.

Ordförande Edvin Ekman

Mötessekreterare Sofia Nordman

Protokolljusterare Kristian Juselius

Protokolljusterare Julia Vuori